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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2016      § 146-159 
 

Tid: Tisdagen den 22 november  kl. 17.30 – 17:44 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-11-28 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S)   Ordförande 

Bo Sundin (M)   Vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare   

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  Tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson (SACO) 

Tjänstemän: 
Steinunn Á Håkansson tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare, Lennart Öström administratör, Marie Norrberg registrator 

Förhinder  
Emil Johansson (S) 

Mia Ternlund (V) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)  

 

 
 



Protokollsutdrag IDN sammanträde 2016-11-22 

Sida 2 av 2 
 

§ 152 

Eriksdalsbadet, utbyte av vattenreningen. Inriktning- och 
genomförandebeslut.  
Dnr 08.01.01/1006/2016 

 

BESLUT 

 
1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för ombyggnad av 

vattenrening i Eriksdalsbadet, till en beräknad sammanlagd utgift 

om cirka 13 mnkr samt en bedömd hyra om cirka 0,4 mnkr år 1. 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen rätt att beställa framtagning av 

erforderliga handlingar för att genomföra projektet från 

fastighetskontoret. 

Ärendet 

 
Vattenreningen på Eriksdalsbadet har krävt stora underhållskostnader 

de senaste åren. Förutom att förbättra vattenrening och 

driftsekonomi syftar projektet även till att ge såväl miljömässiga som 

arbetsmiljömässiga förbättringar. En besparing på cirka 200 000 

kWh per år har beräknats vara möjlig, om de åtgärder som föreslås 

utförs. 

Flera tekniska åtgärder planeras. Kontoret föreslår att nuvarande 

lösning ersätts med ett mer lättskött system med till exempel UV-lampor, 

Eco drift, optimerad flockdosering, flödesreglerande filtratpumpar 

med mera. Förslaget medför även en lägre driftkostnad. 

Inför genomförandebeslut kommer såväl systemhandlingar och 

förfrågningsunderlag att tas fram. Den sammanlagda projektkostnaden 

beräknas uppgå till 13 mnkr. Genomförandetiden 

beräknas sammanlagt uppgå till 2-3 månader. Projektet genomförs 

dock i etapper för att minska störningen på verksamheten i badet. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 
 

 

 
 
I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


